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Jarmo Virtanen jätti Perussuomalaisten valtuustoryhmän puolesta 
seuraavan valtuustoaloitteen: 
 
Koska tietoomme on tullut useita kertoja vuosien aikana, että vieläkin 
Nakkilalaiset ja vieraamme käyvät tai haluavat käydä tuoletissa Nakkilassa 
keskustan alueella. Niin ehdotamme, että kunta järjestää Nakkilan torin 
läheisyyteen tilan tuoletille. Tätä asiaa on varmaan ehdotettu vuosien 
varrella useita kertoja, mutta asia ei ole miksikään muuttunut, sillä 
virtsaamisen tarve on ja pysyy.    
 

Päätös Valtuusto lähetti aloitteen kunnanhallitukselle valmisteltavaksi. 
 
 


